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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:798 Antalet poliser av de polisanställda

I sitt svar på min tidigare fråga om hur många poliser regeringen bedömer krävs 
för att bemöta den eskalerande gängkriminaliteten i landet, förklarade 
justitieministern att regeringen anslagit medel för att 10 000 fler polisanställda 
ska anställas till 2024. Av svaret framgår emellertid inte hur många av dem 
som ska tjänstgöra som poliser. 

Behovet av fler poliser framträder tydligt varje dag. Samtidigt ligger Sverige 
väldigt lågt i förhållande till andra EU-länder vad gäller polistätheten i landet. 

Med anledning av det som ovan anförs vill jag fråga justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson:

 

Hur många av de 10 000 polisanställda som regeringen vill anställa till 2024 
kommer att vara poliser?

………………………………………

Mikael Cederbratt (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-19
Besvaras senast
2018-02-28 kl. 12.00


